
Interpelacja z dnia 16 sierpnia 2022

Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji w poniższym zakresie. 

1. W kontekście otrzymanych danych z sołectwa Dziekanów Bajkowy, dotyczących bardzo niskiego wskaźnika osób
podłączających się do wybudowanej sieci wodociągowej proszę o informację, czy Zakład Wodociągów i Kanalizacji w
Łomiankach Sp. z o.o. (dalej: ZWiK) prowadzi badania wśród mieszkańców gminy, dotyczące powodów, dla których
mieszkańcy nie chcą korzystać z dostarczanej przez ZWiK wody? Jeśli ZWiK nie prowadził dotychczas takich badań, a
zna powody, proszę o informację w tym zakresie. 

2. Jaki jest koszt ułożenia 1 mb odcinka sieci wodociągowej (zgodnie z cennikiem ZWiK) dla mieszkańca gminy, który
zgłosi chęć podłączenia się do sieci wodociągowej? Proszę o podanie wszystkich składowych ceny. Jak zmieniała się
cena w ostatnich dwóch latach? 

3. W jaki sposób ZWiK zachęca mieszkańców do korzystania z miejskich ujęć wody? Czy ZWiK prowadzi jakiekolwiek
akcje informacyjne wśród mieszkańców na temat jakości wody? 

4. Jak często ZWiK prowadzi badania wody dostarczanej mieszkańcom naszej gminy? Jak wyglądają odchylenia
poszczególnych pozycji wyników badań na przykładzie tych z ostatnich dwóch lat? Czy można przyjąć, że odchylenia te
są na tyle mało istotne, że nie wpływają okresowo na jakość wody? 

5. Czy udostępnione mi wyniki badań wody są na tyle dobre pod względem chemicznym i biologicznym, że wodę tę
mieszkańcy mogą pić - bez poddawania jej obróbce termicznej? 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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